
ZÁPIS

Z výroční členské schůze BD K.H.Kepky 1,2,3 Prostějov, konané dne 27.6.2024 v 18,30 v kotelně 
bytového domu vchod 3

1- VČS zahájila a řídila p. Dostálová, předseda BD
2- Byla přednesena zpráva o činnosti BD za rok 2023 (příloha zápisu)
   - zůstatek na úvěrovém účtu ke dni 31.12.2023 činí 385014,70,- Kč
- fond oprav k 31.12.2023 600.292,27
3- Výroční členskou schůzí byla jednohlasně schválena účetní uzávěrka za rok 2023
4- hlavním bodem schůze bylo schválení nového představenstva ve složení:
Marta Dostálová - předsedkyně
Pavel Chytil - místopředseda
Helena Dobešová - člen
Veronika Kročilová - člen
Dana Valášková - člen
Představenstvo bylo jednohlasně schváleno na další funkční období v navrhovaném znění. 

Diskuse: 

Diskuse probíhala zejména ohledně vyúčtování za služby, úklid, oprava štítu domu (díry po 
ptácích) , výroba a namontování zábradlí u vchodu 2 a 3, schválení namontování nových měřičů 
tepla firmou ENBRA, seřízení oken (kdo bude mít nějaký problém), projednání výměny čerpadla 
na teplou vodu (bylo provedeno hned v sobotu-zakoupení nového čerpadla)

Usnesení z výroční členské schůze BD K.H.Kepky 1,2,3 družstvo, Prostějov konané dne 27.6.2024 
v 18,30 hod. v kotelně bytového domu vchod 3:

Účast na VČS byla 29 osob přítomných, hlasy zastoupené PM 6. Tj. 77%
VČS byla usnášeníschopná. 

A) VČS bere na vědomí
1.zprávu o činnosti BD za rok 2023
2. návrhy na hospodaření družstva na rok 2024

B) VČS schvaluje
• účetní uzávěrku za rok 2023 a převedení hospodářského výsledku do FO ve výši 492.632,15Kč
• nové představenstvo na další funkční období
• zhotovení a montáž zábradlí ke vchodu 2 a 3
• oprava štítu
• výměna měřičů tepla

Usnesení z VČS bylo jednomyslně schváleno, nikdo nebyl proti, ani se nikdo nezdržel hlasování. Na 
závěr chci poděkovat všem členům BD za dodržování platební kázně při hrazení nájemného. 
Výroční členská schůze byla ukončena v 19,30



Marta Dostálová -  předsedkyně BD Pavel Chytil-místopředseda 
BD

                                                                        


